
Verslag klankbordgroep gebiedsontwikkeling omgeving Hamelspoel 
 
Datum:   30 november 2024 
Locatie en tijdstip: Herpen in Woord en Beeld, 20.00 uur 
Aanwezig:   

Hans van der Linden (Herpen in Woord en Beeld) 
Gerrie Kessels (Hengelsportvereniging ’t Sluiske) 
Diederik Bijvoet (Inwoner Overlangel) 
Adri de Koning en Josien Fraats (Aanwonend) 
Rom van Drongelen (Inwoner Herpen) 
Frank van Dorst (IVN Oss) 
Bert Zonnenberg (Aanwonend, agrariër) 
Bart Nootebos (Eelerwoude) 
Sander Uijl (Smals) 
Marloes Herms (Smals) 

Afwezig: 
Tom van Leeuwen (Dorpsraad) 
Peter van Roosmalen (Dorpsraad) 
Peter van Hoogen (Natuur in de Streek) 

 
Opening 

• Bart Nootebos heet alle aanwezigen welkom en er volgt een korte voorstelronde door de 
aanwezigen. 

• Mededelingen: Sarita Moella en leden van de Dorpsraad hebben aangegeven niet langer 
deel te nemen in de klankbordgroep. 

• N.a.v. voorgaand overleg is de ZLTO Oss benaderd of en hoe zij geïnformeerd willen 
worden. Vervolgens hebben zij aangegeven graag te willen deelnemen in de 
klankbordgroep. Helaas konden zij deze avond geen vertegenwoordiging afvaardigen, 
maar sluiten de volgende keer aan. 

 
Besproken punten 

• Geen opmerkingen op voorgaande verslaglegging. 
• De dorpsraad heeft aangegeven onafhankelijk te willen blijven en door deelname aan de 

klankbordgroep zou dit in het geding kunnen komen. Smals vindt het uiteraard jammer, 
maar respecteert de keuze. Vanuit de andere klankbordleden zijn er wisselende reacties 
op de redenering van de dorpsraad. Ook met deelname kan men onafhankelijk blijven, 
het staat de deelnemers immers vrij wel of geen mening te hebben over het initiatief. Op 
de website van de dorpsraad worden wel de updates van een nieuwsflits of 
aankondiging van een inloopavond gedeeld. 

• Smals is in contact met de ‘verenigde inwoners van Herpen en Overlangel’ en op de 
hoogte van o.a. de verspreide brief in Overlangel en inspraak bij de gemeenteraad. 
Smals heeft een voorstel gedaan voor de inzet van onafhankelijke procesbegeleiding om 
het goede gesprek te blijven voeren. 



• De nieuwsflits van Smals is goed ontvangen. Helder opgezet en ook al is niet alles even 
concreet, is dit een goed middel om de omgeving tussentijds te informeren. 

• Vraag voortkomend uit de nieuwsflits is of het archeologisch rapport beschikbaar is. 
Gezien deze wordt goedgekeurd door het bevoegd gezag is deze op te vragen en zal ook 
samen met het verslag worden gedeeld. Dit zal niet voor ieder onderzoek gelden. 

• Er gaan geluiden in de omgeving over verkeersafwikkeling van het depot via de 
Wooijstraat. Dit is echter niet aan de orde. In deze context wordt genoemd dat dit 
wellicht wel geldt voor de plannen Gebr. Jonkergouw BV en of de plannen in samenhang 
worden bekeken. Deze plannen zijn Smals bekend, de beoordeling is echter aan het 
bevoegd gezag. 

• Er is behoefte om de tijdshorizon van het planproces beter inzichtelijk te maken. Wat is 
de verwachtte doorlooptijd tot vergunningsaanvraag, hoe verloopt het traject, wanneer 
zijn de inspraakmogelijkheden etc. Smals pakt dit op en zal dit terug laten komen in de 
Q&A. 

• Smals verwacht op dit moment 2025 nodig te hebben om de benodigde onderzoeken uit 
te voeren, participatietraject te vervolgen, afspraken te maken met bevoegd gezag en tot 
een concreet inrichtingsplan met bijbehorende fasering te komen. Pas als dit succesvol 
is doorlopen volgt het indienen van een vergunningsaanvraag. 

• Over een beoogde depotlocatie kan helaas nog niets gedeeld worden. 
• Ten slotte worden de ontwerpuitgangspunten doorgenomen voor zover deze door Smals 

tot nu toe zijn opgehaald uit de participatie en onderzoeken. Er wordt aangegeven dat er 
geluisterd is naar reacties uit de omgeving. Er volgt nog enige discussie over het wel/niet 
terug in beeld brengen van de Erfdijk. Conclusie is dat dit op verschillende manieren 
mogelijk is, ook met behoud van de openheid en weidsheid. Dit neemt Smals mee. 

Iedereen wordt hartelijk bedankt voor haar aanwezigheid. 

 


